中国家具协会

中家协办〔2021〕34号

中国家具协会团体标准发布公告

China National Furniture Association Announcement

for Community Standards

20<u>21</u> 年 第<u>13</u>号、第<u>14</u>号、第<u>15</u>号、第<u>16</u>号 No.<u>13</u>、No.<u>14</u>、No.<u>15</u>、No.<u>16</u> 20<u>21</u>

中国家具协会批准《床垫质量安全等级评定》(T/CNFA 13-20 21)、《沙发质量安全等级评定》(T/CNFA 14-2021)、《屏风桌质量安全等级评定》(T/CNFA 15-2021)、《办公椅质量安全等级评定》(T/CNFA 16-2021)标准,现予公告。

The CNFA community standard (T/CNFA 13-2021) for (Grade evaluation for the safety quality of mattress) and (T/CNFA 14-2021) for (Assessment of furniture-sofas quality and safety grade) and (T/CNFA 15-2021) for (Grade evaluation for quality and safety of the composition of screen and desk(table)) and (T/CNFA 16-2021) for (Grade evaluation of quality and safety for office chair) was approved by the China National Furniture Association, and now it is effective.

China National Furniture Association

二〇二十年十二月三十